
Protokół nr VI/19 

z obrad VI Sesji Rady Powiatu Częstochowskiego 

odbytej w dniu 25 kwietnia 2019 roku w sali konferencyjnej  

Starostwa Powiatowego w Częstochowie   

 

 

Ad. 1 

Przewodniczący Rady Powiatu Andrzej Kubat o godz. 10:04 otworzył obrady  

VI Sesji witając radnych i gości. 

 

Ad. 2 

Przewodniczący Rady A. Kubat oświadczył, że zgodnie z listą obecności  

w posiedzeniu uczestniczy 25 radnych, co wobec ustawowego składu Rady 

wynoszącego 25 osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych 

decyzji. Listy obecności radnych i gości stanowią załącznik nr 1 do niniejszego 

protokołu.   

 

Ad. 3 

Wojskowy Komendant Uzupełnień ppłk Adrian Klimek przedstawił informację nt.  

powstania i funkcjonowania powiatowych komisji lekarskich, które to zadanie jest 

realizowane od 1999 roku przez administrację samorządową. Komisje kwalifikują 

żołnierzy i orzekają o zdolności do czynnej służby zarówno dla potrzeb wojska, jak i  

dla innych służb mundurowych. Na terenie powiatu corocznie przed komisją staje 1000 

osób. W imieniu Wojska Polskiego dziękuje wieloletnim pracownikom i 

przewodniczącym komisji, którzy realizowali to zadanie na najwyższym poziomie, a 

wskaźniki w zakresie stawiennictwa znajdowały się w czołówkach województwa.  

  

Starosta Krzysztof Smela wraz z Przewodniczącym Rady Andrzejem Kubatem i 

Komendantem Adrianem Klimkiem wręczyli pamiątkowe medale na okoliczność 

realizacji zadań obronnych. Uhonorowana została Powiatowa Komisja Lekarska, która 

od 20 lat pełni swoją funkcję i z końcem marca zakończyła tegoroczną pracę. Medale 

otrzymały członkinie i przewodniczące powiatowych komisji lekarskich: Danuta 

Cichoń, Aleksandra Plewniak, Anna Tomska. 

 

Przewodniczący Rady A. Kubat podziękował Komendantowi i Wojsku Polskiemu za 

służbę i działania na rzecz bezpieczeństwa. 

 

Ad. 4 

Przewodniczący Rady A. Kubat poinformował, że radni otrzymali porządek obrad 

wraz z zawiadomieniem o sesji za pośrednictwem systemu eSesja. Zapytał, czy są uwagi 

i propozycje zmian porządku. Ze swej strony w ramach autopoprawki proponuje 

zamianę kolejności pkt.7 i 8, gdyż zaproszeni akademicy śpieszą się na spotkanie z prof. 

M. Zembalą.  

 

Przewodniczący Rady A. Kubat wobec braku głosów poddał pod głosowanie 

porządek obrad wraz z zamianą kolejności pkt. 7 i 8. 

 

Rada Powiatu w obecności 25 radnych jednomyślnie: 25 głosami „za” przyjęła 

porządek obrad wraz z autopoprawką. 

Wyniki głosowania imiennego w sprawie: Przedstawienie porządku obrad.  
ZA: 25, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Lista imienna 

ZA (25) 
Całusińska Urszula 

Chudzik Mieczysław 
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Cierpiał Sebastian 

Dyner Grzegorz 

Dziura Marianna  
Goldsztajn Andrzej 

Janowski Maciej 

Jaruga Adam 
Jelonek Gwidon 

Kapica Katarzyna  

Kasiura Henryk  
Knysak Robert 

Kosielak Monika 

Kubat Andrzej 
Lara Bożena 

Łągiewka Elżbieta 
Maciążka Magdalena 

Markowski Adam 

Miarzyński Jan 
Morzyk Adam 

Palutek Ignacy 

Smela Krzysztof 
Tomza Danuta 

Wierzbińska Edyta 

Wochal Adam 
 

Porządek obrad 

1. Otwarcie obrad VI Sesji Rady Powiatu i powitanie.  

2. Stwierdzenie prawomocności obrad.  

3. Wręczenie pamiątkowych medali na okoliczność realizacji zadań obronnych. 

4. Przedstawienie porządku obrad. 

5. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

6. Powołanie komisji uchwał i wniosków. 

7. Informacja o stopniu zaawansowania prac nad utworzeniem kierunku 

lekarskiego w Uniwersytecie im. Jana Długosza. 

8. Informacja z działalności Starosty i Zarządu w okresie międzysesyjnym. 

9. Informacja Komendy Miejskiej Policji nt. stanu bezpieczeństwa i porządku 

publicznego w powiecie częstochowskim w 2018 roku. 

10. Informacja o stanie bezpieczeństwa sanitarno-weterynaryjnego na terenie powiatu 

częstochowskiego w 2018 roku. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie powiatu częstochowskiego na 

2019 rok. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Powiatu Częstochowskiego na lata 2019 – 2027. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki w Wojewódzkim Funduszu 

Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Katowicach. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności Powiatowego 

Centrum Pomocy Rodzinie w Częstochowie za 2018 rok oraz wykazu potrzeb w 

zakresie pomocy społecznej. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z efektów pracy 

Organizatora Rodzinnej Pieczy Zastępczej za 2018 rok. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie dostosowania nazwy Szkoły Policealnej dla 

Dorosłych w Koniecpolu wchodzącej w skład Zespołu Szkół 

Ponadgimnazjalnych w Koniecpolu. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie dostosowania nazwy Szkoły Policealnej dla 

Dorosłych w Złotym Potoku wchodzącej w skład Zespołu Szkół im. Władysława 

Szafera w Złotym Potoku. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany nazwy Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych 

w Koniecpolu, ul. Armii Krajowej 26, 42-230 Koniecpol. 

19. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji Programu 

współpracy Powiatu Częstochowskiego z organizacjami pozarządowymi 

prowadzącymi działalność w sferze pożytku publicznego w 2018 roku. 

20. Podjęcie uchwały w sprawie określenia szczegółowych wymogów raportu o 

stanie Powiatu. 
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21. Podjęcie uchwały w sprawie powierzenia Gminie Kłomnice zadania z zakresu 

zarządzania drogami publicznymi. 

22. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia składu osobowego 

stałych komisji Rady Powiatu Częstochowskiego. 

23. Ocena zasobów pomocy społecznej. 

24. Korespondencja Rady Powiatu w okresie międzysesyjnym. 

25. Wnioski i oświadczenia radnych; komunikaty.  

26. Zamknięcie obrad VI Sesji Rady Powiatu. 

 
Ad. 5 

Przewodniczący Rady A. Kubat poinformował, że protokół z ostatniej sesji nr V/19 

z dnia 28 lutego 2019 roku był udostępniony do wglądu w biurze rady oraz w systemie eSesja, 

a także został wyłożony przed niniejszą sesją. 

 

Przewodniczący Rady A. Kubat zapytał, czy są uwagi do ww. protokołu. W związku z ich 

brakiem poddał pod głosowanie ww. protokół. 

 

Rada Powiatu w obecności 25 radnych jednomyślnie: 25 głosami „za” przyjęła protokół nr 

V/19.  

Wyniki głosowania imiennego w sprawie: Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji.  
ZA: 25, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Lista imienna 

ZA (25) 
Całusińska Urszula 

Chudzik Mieczysław 

Cierpiał Sebastian 
Dyner Grzegorz 

Dziura Marianna  

Goldsztajn Andrzej 
Janowski Maciej 

Jaruga Adam 

Jelonek Gwidon 
Kapica Katarzyna  

Kasiura Henryk  

Knysak Robert 
Kosielak Monika 

Kubat Andrzej 

Lara Bożena 
Łągiewka Elżbieta 

Maciążka Magdalena 

Markowski Adam 
Miarzyński Jan 

Morzyk Adam 

Palutek Ignacy 
Smela Krzysztof 

Tomza Danuta 

Wierzbińska Edyta 
Wochal Adam 

 

Ad. 6 

Na wniosek Przewodniczącego Rady w uzgodnieniu z klubami radnych do Komisji 

Uchwał i Wniosków zaproponowano radnych: 

1. Robert Knysak 

2. Andrzej Goldsztajn 

3. Adam Wochal 

 

Rada Powiatu w obecności 25 radnych: jednomyślnie 25 głosami „za” powołała 

Komisję Uchwał  i Wniosków w ww. składzie. 

Wyniki głosowania imiennego w sprawie: Powołanie komisji uchwał i wniosków.  
ZA: 25, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Lista imienna 

ZA (25) 
Całusińska Urszula 

Chudzik Mieczysław 

Cierpiał Sebastian 

Dyner Grzegorz 

Dziura Marianna  
Goldsztajn Andrzej 

Janowski Maciej 

Jaruga Adam 
Jelonek Gwidon 

Kapica Katarzyna  
Kasiura Henryk  

Knysak Robert 

Kosielak Monika 
Kubat Andrzej 

Lara Bożena 

Łągiewka Elżbieta 
Maciążka Magdalena 

Markowski Adam 

Miarzyński Jan 
Morzyk Adam 

Palutek Ignacy 

Smela Krzysztof 

Tomza Danuta 

Wierzbińska Edyta 

Wochal Adam 
 

 

Przewodniczący Rady A. Kubat stwierdził powołanie Komisji Uchwał i Wniosków.  

 

Ad. 7. 

Rektor Uniwersytetu im. Jana Długosza Anna Gawrońska-Wypych 

poinformowała o planach uruchomienia kierunku lekarskiego prosząc o przychylną 

atmosferę i wsparcie przedsięwzięcia. Pani rektor wskazała na konieczność kształcenia 

nowych kadr medycznych zwracając uwagę na 3 obszary, nad którymi pracuje zespół 

ds. uruchomienia kierunku lekarskiego: poszukiwanie odpowiednich kadr, rozwój 

infrastruktury i budowa przychylności otoczenia ze strony miasta i regionu. Z 

rozmowy ze starostą wie, że takiej przychylności ze strony powiatu mogą się 

spodziewać i za to dziękuje. W każdym mieście i regionie diagnozuje się duży 

niedostatek kadry medycznej, dlatego inicjatywa spotyka się z dużą przychylnością. 

Na uruchomienie nowego kierunku będzie potrzebna zgoda 2 ministerstw: zdrowia 

oraz nauki i szkolnictwa wyższego. Uczenia w Częstochowie posiada doświadczenie w 

naukach o zdrowiu i prowadzone są badania w tym kierunku. Optymistyczne plany 

zakładają start kierunku od kolejnego roku akademickiego. Wtedy będzie możliwość 

wykorzystania powstającej infrastruktury w regionie.  

 

Rektor ds. Rozwoju Uniwersytetu im. Jana Długosza Zygmunt Bąk zawnioskował 

o wsparcie dla przedsięwzięcia z uwagi na spore potrzeby w tym zakresie w regionie. 

Kadrę stanowiliby obecni wykładowcy na poziomie przedklinicznym. Kadra 

specjalistyczna natomiast będzie szkolić studentów w szpitalach częstochowskich i 

okolicznych. O wsparcie dla zajęć z kardiologii, których w Częstochowie nie ma, 

zabiegać będą u prof. M. Zembali. W Polsce odnotowuje się najmniejszy odsetek 

lekarzy na 100 tys. mieszkańców w całej Unii Europejskiej i trzeba pilnie zacząć 

inwestować w rozwój nowych kadr. Niebawem sytuacja ta pogłębi się ze względu na 

lukę wiekową i zaniedbanie nauki lekarzy, a także problem w kształceniu klinicznym. 

Uczenia częstochowska ma lepsze podstawy, niż połowa uczelni, która już uruchomiła 

kierunki lekarski, bo istnieje baza na wydziale matematyczno-przyrodniczym i 

funkcjonują różnego rodzaju laboratoria, a także kształcone są umiejętności 

pielęgniarskie i zapewniona jest potężna kadra techniczna. Aby to utworzyć uczelnia 

poniosła wydatki rzędu 10 mln zł. Owszem, to jest mało, ale mając wsparcie regionu, 

oszczędności i umowy ze szpitalami są w stanie przedsięwzięcie unieść. Prosi zatem o 

trzymanie kciuków, słowa sympatii, a nawet modlitwę za powodzenie.  
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Prof. Uniwersytetu im. Jana Długosza Wiesław Pilis poinformował, że odpowiada 

za techniczne opracowanie wniosku i deklaruje, że do połowy czerwca br. powstanie 

kompletny dokument. Największy problem jest ze znalezieniem wykładowców z 

tytułem dr i dr hab., który w Częstochowie jest 1. Na spotkaniu  u prof. M. Zembali 

będą wnioskować o kadrę. Prosi zatem o wspomożenie i  nie stawianie przeszkód.  

 

Przewodniczący Rady A. Kubat zapewnił, że Rada Powiatu nie ograniczy się do 

niestawiania przeszkód, a poprze tę wspaniałą inicjatywę. Jako długoletni lekarz  

z 3 specjalizacjami dobrze zna sytuację i kibicuje wnioskodawcom. Chciałby się w 

takim razie spotkać z profesorami, aby przekazać własne spostrzeżenia i zgłasza swój 

akces do pomocy werbalnej z głosem doradczym. Stosowną informację przekaże do 

Komisji Zdrowia, aby sformalizować poparcie, być może nawet w formie uchwały.  

 

Przewodniczący Rady A. Kubat złożył gratulacje dla starosty K. Smeli za osobowość 

roku 2018, co jest również wyróżnieniem dla powiatu z racji go reprezentowania.  

 

Starosta K. Smela poinformował, że tytuł ten zdobył w konkursie organizowanym 

przez Dziennik Zachodni za zbudowanie szerokiej koalicji politycznej w powiecie 

częstochowskim, notabene nie mając wiedzy o kandydowaniu. Nawiązując do 

inicjatywy uruchomienia kierunku lekarskiego na Uniwersytecie Jana Długosza 

powiedział, że powinni robić wszystko, aby te starania poprzeć.  Jednak rozmowa nt. 

wsparcia finansowego urwała się w kontekście nieporównywalnie większego budżetu 

miasta, ale drobne kwoty być może się znajdą, o czym Rada oczywiście zostanie 

poinformowana.  

 

Ad. 8 

Starosta K. Smela przedstawił sprawozdanie z działalności Starosty i Zarządu w 

okresie od 28 lutego 2019 roku z uwzględnieniem informacji o zadaniach 

realizowanych przez wydziały Starostwa  i jednostki powiatu, w tym przez Powiatowy  

Zarząd Dróg. Podkreślił, że wiele zadań drogowych wiąże się z zabezpieczeniem 

środków na wkład własny, co stanowi pewnego rodzaju ograniczenie. Stąd przestrzega 

przez nadmiernym optymizmem, tym bardziej, że nie ma gwarancji na 25%-owy 

udział gmin przy realizacji zadań wspólnych. Sprawozdanie stanowi załącznik nr 2 do 

niniejszego protokołu.  

 

Rada Powiatu przyjęła do wiadomości informację z działalności Zarządu w okresie 

międzysesyjnym.  

 

Ad. 9 

Z-ca Naczelnika Wydziału Prewencji Rafał Zemła w im. Komendanta Miejskiego 

Policji przedstawił informację nt. stanu bezpieczeństwa i porządku publicznego na 

terenie powiatu częstochowskiego w 2018 roku w formie prezentacji multimedialnej. 

Informacja stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.  Z danych komisariatów 

gminnych wynika, że liczba przestępstw ogółem wzrosła z 1488 w 2017 roku do 1576 

w 2018 roku. Natomiast spadła liczba kradzieży z włamaniem z 60 (2017 rok) do 55 

(2018 rok), a wykrywalność w tej kategorii wyniosła 41,8%. Duża część włamań 

dokonana była przez grupy z innych regionów. Na uwagę zasługuje fakt, że w 2018 

roku nie odnotowano żadnej kradzieży pojazdu na terenie powiatu. Do bardzo dobrych 

wyników można zaliczyć wykrywanie przestępczości narkotykowej, gdzie osiągnięto 

wskaźnik 92,9%. Nadkomisarz zachęcał do używania policyjnych aplikacji mobilnych:         

 Krajowej Mapy Zagrożeń Bezpieczeństwa, gdzie można zgłaszać akty wandalizmu, 

w skazywać miejsca spożywania napojów alkoholowych, nieprawidłowe 

oznaczenia drogi, czy znęcanie się nad zwierzętami; 
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 Moja Komenda, dzięki której można odnaleźć najbliższą jednostkę policji i 

dzielnicowego.  

 

Ad. 10 

Powiatowy Lekarz Weterynarii Ewa Stachowiak przedstawiła sprawozdanie z 

realizacji zadań Inspekcji w roku 2018 roku, w tym strukturę i dane statystyczne. 

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. Zakres działalności 

Inspekcji obejmuje zwalczanie chorób zakaźnych, ochronę zdrowia zwierząt, nadzór 

nad bezpieczeństwem produktów pochodzenia zwierzęcego oraz nad produkcją i 

obrotem paszami, a także ubocznymi produktami pochodzenia zwierzęcego na 

zasadzie monitoringu i kontroli. Inspekcja nie prowadzi działalności leczniczej, z czym 

bardzo często jest mylona. W 2018 roku pracownicy Inspektoratu wykonali 59 kontroli 

planowanych i 183 kontrole interwencyjne. Stwierdzono 23 ogniska chorób 

podlegających rejestracji. Kontrolowano także transporty żywności, gospodarstwa 

trzody chlewnej oraz żywność. Nie stwierdzono poważnych zagrożeń.  

 

Przewodniczący Rady A. Kubat podziękował Powiatowemu Lekarzowi Weterynarii 

za przedstawienie informacji zapraszając Inspekcje za rok na sesję i na posiedzenie 

komisji merytorycznej.  

 

Ad. 11 

Przewodniczący Rady A. Kubat poinformował, że projekt uchwały w sprawie zmian 

w budżecie powiatu częstochowskiego na 2019 rok został udostępniony w systemie 

eSesja i zaakceptowany przez komisję merytoryczną. Zapytał, czy są uwagi i zapytania 

do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Rady A. Kubat wobec braku głosów poddał pod głosowanie ww. 

projekt uchwały. 

 

Rada Powiatu jednomyślnie 24 głosami „za” podjęła uchwałę Nr VI/38/2019 w 

sprawie zmian w budżecie powiatu częstochowskiego na 2019 rok. Uchwała stanowi 

załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.  

Przewodniczący Rady A. Kubat stwierdził podjęcie ww. uchwały.  
 

Wyniki głosowania imiennego w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie powiatu częstochowskiego na 
2019 rok 
ZA: 24, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Lista imienna 

ZA (24) 
Całusińska Urszula 

Chudzik Mieczysław 
Dyner Grzegorz 

Dziura Marianna  

Goldsztajn Andrzej 

Janowski Maciej 

Jaruga Adam 

Jelonek Gwidon 
Kapica Katarzyna  

Kasiura Henryk  

Knysak Robert 
Kosielak Monika 

Kubat Andrzej 

Lara Bożena 
Łągiewka Elżbieta 

Maciążka Magdalena 

Markowski Adam 
Miarzyński Jan 

Morzyk Adam 

Palutek Ignacy 



 7 
Smela Krzysztof 

Tomza Danuta 

Wierzbińska Edyta 
Wochal Adam 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (1) 
Cierpiał Sebastian 

NIEOBECNI (0) 

 

Ad. 12 

Przewodniczący Rady A. Kubat poinformował, że projekt uchwały w sprawie zmian 

w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu Częstochowskiego na lata 2019 – 2027 

został udostępniony w systemie eSesja i zaakceptowany przez komisję merytoryczną. 

Przewodniczący zapytał, czy są uwagi i zapytania do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Rady A. Kubat wobec braku głosów poddał pod głosowanie ww. 

projekt uchwały. 

 

Rada Powiatu jednomyślnie 24 głosami „za” podjęła uchwałę Nr VI/39/2019 w 

sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu Częstochowskiego na 

lata 2019 – 2027. Uchwała stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu.  

 

Przewodniczący Rady A. Kubat stwierdził podjęcie ww. uchwały.  

Wyniki głosowania imiennego w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 
Powiatu Częstochowskiego na lata 2019 – 2027 
ZA: 24, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Lista imienna 

ZA (24) 
Całusińska Urszula 
Chudzik Mieczysław 

Dyner Grzegorz 

Dziura Marianna  
Goldsztajn Andrzej 

Janowski Maciej 

Jaruga Adam 
Jelonek Gwidon 

Kapica Katarzyna  

Kasiura Henryk  
Knysak Robert 

Kosielak Monika 

Kubat Andrzej 
Lara Bożena 

Łągiewka Elżbieta 

Maciążka Magdalena 
Markowski Adam 

Miarzyński Jan 

Morzyk Adam 
Palutek Ignacy 

Smela Krzysztof 

Tomza Danuta 
Wierzbińska Edyta 

Wochal Adam 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (1) 
Cierpiał Sebastian 

NIEOBECNI (0) 
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Ad. 13 

Przewodniczący Rady A. Kubat poinformował, że projekt uchwały w sprawie 

zaciągnięcia pożyczki w Wojewódzkim Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki 

Wodnej w Katowicach został udostępniony w systemie eSesja i zaakceptowany przez 

komisję merytoryczną. Przewodniczący zapytał, czy są uwagi i zapytania do projektu 

uchwały. 

 

Przewodniczący Rady A. Kubat wobec braku głosów poddał pod głosowanie ww. 

projekt uchwały. 

 

Rada Powiatu jednomyślnie 24 głosami „za” podjęła uchwałę Nr VI/40/2019 w 

sprawie zaciągnięcia pożyczki w Wojewódzkim Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki 

Wodnej w Katowicach. Uchwała stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu.  

 

Przewodniczący Rady A. Kubat stwierdził podjęcie ww. uchwały.  

Wyniki głosowania imiennego w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki w Wojewódzkim Funduszu 
Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Katowicach 
ZA: 24, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Lista imienna 

ZA (24) 
Całusińska Urszula 

Chudzik Mieczysław 

Dyner Grzegorz 
Dziura Marianna  

Goldsztajn Andrzej 

Janowski Maciej 
Jaruga Adam 

Jelonek Gwidon 

Kapica Katarzyna  
Kasiura Henryk  

Knysak Robert 

Kosielak Monika 
Kubat Andrzej 

Lara Bożena 

Łągiewka Elżbieta 
Maciążka Magdalena 

Markowski Adam 

Miarzyński Jan 
Morzyk Adam 

Palutek Ignacy 

Smela Krzysztof 
Tomza Danuta 

Wierzbińska Edyta 

Wochal Adam 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (1) 
Cierpiał Sebastian 

NIEOBECNI (0) 
 

Ad. 14 

Przewodniczący Rady A. Kubat poinformował, że projekt uchwały w sprawie 

przyjęcia sprawozdania z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w 

Częstochowie za 2018 rok oraz wykazu potrzeb w zakresie pomocy społecznej  został 

udostępniony w systemie eSesja i zaakceptowany przez komisję merytoryczną. 

Przewodniczący zapytał, czy są uwagi i zapytania do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Rady A. Kubat wobec braku głosów poddał pod głosowanie ww. 

projekt uchwały. 
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Rada Powiatu jednomyślnie 24 głosami „za” podjęła uchwałę Nr VI/41/2019 w 

sprawie w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności Powiatowego Centrum Pomocy 

Rodzinie w Częstochowie za 2018 rok oraz wykazu potrzeb w zakresie pomocy społecznej. 

Uchwała stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu.  

 

Przewodniczący Rady A. Kubat stwierdził podjęcie ww. uchwały.  

Wyniki głosowania imiennego w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności Powiatowego 

Centrum Pomocy Rodzinie w Częstochowie za 2018 rok oraz wykazu potrzeb w zakresie pomocy społecznej 
 

ZA: 24, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Lista imienna 

ZA (24) 

Całusińska Urszula 

Chudzik Mieczysław 
Dyner Grzegorz 

Dziura Marianna  

Goldsztajn Andrzej 
Janowski Maciej 

Jaruga Adam 

Jelonek Gwidon 
Kapica Katarzyna  

Kasiura Henryk  

Knysak Robert 
Kosielak Monika 

Kubat Andrzej 

Lara Bożena 
Łągiewka Elżbieta 

Maciążka Magdalena 

Markowski Adam 
Miarzyński Jan 

Morzyk Adam 

Palutek Ignacy 
Smela Krzysztof 

Tomza Danuta 

Wierzbińska Edyta 
Wochal Adam 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (1) 

Cierpiał Sebastian 

NIEOBECNI (0) 

 
Ad. 15 

Przewodniczący Rady A. Kubat poinformował, że projekt uchwały w sprawie 

przyjęcia sprawozdania z efektów pracy Organizatora Rodzinnej Pieczy Zastępczej za 

2018 rok został udostępniony w systemie eSesja i zaakceptowany przez komisję 

merytoryczną. Przewodniczący zapytał, czy są uwagi i zapytania do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Rady A. Kubat wobec braku głosów poddał pod głosowanie ww. 

projekt uchwały. 

 

Rada Powiatu jednomyślnie 24 głosami „za” podjęła uchwałę Nr VI/42/2019 w 

sprawie przyjęcia sprawozdania z efektów pracy Organizatora Rodzinnej Pieczy 

Zastępczej za 2018 rok. Uchwała stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu.  

 

Przewodniczący Rady A. Kubat stwierdził podjęcie ww. uchwały.  

Wyniki głosowania imiennego w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z efektów pracy Organizatora 
Rodzinnej Pieczy Zastępczej za 2018 rok  

ZA: 24, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
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Lista imienna 

ZA (24) 

Całusińska Urszula 

Chudzik Mieczysław 

Dyner Grzegorz 

Dziura Marianna  

Goldsztajn Andrzej 
Janowski Maciej 

Jaruga Adam 

Jelonek Gwidon 
Kapica Katarzyna  

Kasiura Henryk  
Knysak Robert 

Kosielak Monika 

Kubat Andrzej 
Lara Bożena 

Łągiewka Elżbieta 

Maciążka Magdalena 
Markowski Adam 

Miarzyński Jan 

Morzyk Adam 
Palutek Ignacy 

Smela Krzysztof 

Tomza Danuta 

Wierzbińska Edyta 

Wochal Adam 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (1) 

Cierpiał Sebastian 

NIEOBECNI (0) 

 

Ad. 16 

Przewodniczący Rady A. Kubat poinformował, że projekt uchwały w sprawie 

dostosowania nazwy Szkoły Policealnej dla Dorosłych w Koniecpolu wchodzącej w 

skład Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych w Koniecpolu został udostępniony w 

systemie eSesja i zaakceptowany przez komisję merytoryczną. Przewodniczący 

zapytał, czy są uwagi i zapytania do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Rady A. Kubat wobec braku głosów poddał pod głosowanie ww. 

projekt uchwały. 

 

Rada Powiatu jednomyślnie 24 głosami „za” podjęła uchwałę Nr VI/43/2019 w 

sprawie dostosowania nazwy Szkoły Policealnej dla Dorosłych w Koniecpolu 

wchodzącej w skład Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych w Koniecpolu. Uchwała 

stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu.  

 

Przewodniczący Rady A. Kubat stwierdził podjęcie ww. uchwały.  

Wyniki głosowania imiennego w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie dostosowania nazwy Szkoły Policealnej dla Dorosłych w 

Koniecpolu wchodzącej w skład Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych w Koniecpolu 

 
ZA: 24, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Lista imienna 

ZA (24) 

Całusińska Urszula 

Chudzik Mieczysław 
Dyner Grzegorz 

Dziura Marianna  

Goldsztajn Andrzej 
Janowski Maciej 

Jaruga Adam 

Jelonek Gwidon 
Kapica Katarzyna  

Kasiura Henryk  

Knysak Robert 
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Kosielak Monika 

Kubat Andrzej 

Lara Bożena 
Łągiewka Elżbieta 

Maciążka Magdalena 

Markowski Adam 
Miarzyński Jan 

Morzyk Adam 

Palutek Ignacy 
Smela Krzysztof 

Tomza Danuta 

Wierzbińska Edyta 
Wochal Adam 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (1) 

Cierpiał Sebastian 

NIEOBECNI (0) 

 

Ad. 17 

Przewodniczący Rady A. Kubat poinformował, że projekt uchwały w sprawie 

dostosowania nazwy Szkoły Policealnej dla Dorosłych w Złotym Potoku wchodzącej 

w skład Zespołu Szkół im. Władysława Szafera w Złotym Potoku został udostępniony 

w systemie eSesja i zaakceptowany przez komisję merytoryczną. Przewodniczący 

zapytał, czy są uwagi i zapytania do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Rady A. Kubat wobec braku głosów poddał pod głosowanie ww. 

projekt uchwały. 

 

Rada Powiatu jednomyślnie 24 głosami „za” podjęła uchwałę Nr VI/44/2019 w 

sprawie dostosowania nazwy Szkoły Policealnej dla Dorosłych w Złotym Potoku 

wchodzącej w skład Zespołu Szkół im. Władysława Szafera w Złotym Potoku. 

Uchwała stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu.  

 

Przewodniczący Rady A. Kubat stwierdził podjęcie ww. uchwały.  

Wyniki głosowania imiennego w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie dostosowania nazwy Szkoły Policealnej dla Dorosłych w 

Złotym Potoku wchodzącej w skład Zespołu Szkół im. Władysława Szafera w Złotym Potoku 

 
ZA: 24, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Lista imienna 

ZA (24) 

Całusińska Urszula 

Chudzik Mieczysław 

Dyner Grzegorz 
Dziura Marianna  

Goldsztajn Andrzej 

Janowski Maciej 
Jaruga Adam 

Jelonek Gwidon 

Kapica Katarzyna  
Kasiura Henryk  

Knysak Robert 

Kosielak Monika 
Kubat Andrzej 

Lara Bożena 

Łągiewka Elżbieta 
Maciążka Magdalena 

Markowski Adam 

Miarzyński Jan 
Morzyk Adam 

Palutek Ignacy 

Smela Krzysztof 
Tomza Danuta 

Wierzbińska Edyta 

Wochal Adam 
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PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (1) 

Cierpiał Sebastian 

NIEOBECNI (0) 

 

Ad. 18 

Przewodniczący Rady A. Kubat poinformował, że projekt uchwały w sprawie 

zmiany nazwy Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych w Koniecpolu, ul. Armii Krajowej 

26, 42-230 Koniecpol został udostępniony w systemie eSesja i zaakceptowany przez 

komisję merytoryczną. Przewodniczący zapytał, czy są uwagi i zapytania do projektu 

uchwały. 

 

Przewodniczący Rady A. Kubat wobec braku głosów poddał pod głosowanie ww. 

projekt uchwały. 

 

Rada Powiatu jednomyślnie 24 głosami „za” podjęła uchwałę Nr VI/45/2019 w 

sprawie zmiany nazwy Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych w Koniecpolu, ul. Armii 

Krajowej 26, 42-230 Koniecpol. Uchwała stanowi załącznik nr 12 do niniejszego 

protokołu.  

 

Przewodniczący Rady A. Kubat stwierdził podjęcie ww. uchwały.  

Wyniki głosowania imiennego w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie zmiany nazwy Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych 
w Koniecpolu, ul. Armii Krajowej 26, 42-230 Koniecpol 
ZA: 24, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Lista imienna 

ZA (24) 
Całusińska Urszula 
Chudzik Mieczysław 

Dyner Grzegorz 

Dziura Marianna  

Goldsztajn Andrzej 

Janowski Maciej 

Jaruga Adam 
Jelonek Gwidon 

Kapica Katarzyna  

Kasiura Henryk  
Knysak Robert 

Kosielak Monika 

Kubat Andrzej 
Lara Bożena 

Łągiewka Elżbieta 

Maciążka Magdalena 
Markowski Adam 

Miarzyński Jan 

Morzyk Adam 
Palutek Ignacy 

Smela Krzysztof 

Tomza Danuta 
Wierzbińska Edyta 

Wochal Adam 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (1) 
Cierpiał Sebastian 

NIEOBECNI (0) 
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Ad. 19 

Przewodniczący Rady A. Kubat poinformował, że projekt uchwały w sprawie 

przyjęcia sprawozdania z realizacji Programu współpracy Powiatu Częstochowskiego z 

organizacjami pozarządowymi prowadzącymi działalność w sferze pożytku publicznego 

w 2018 roku został udostępniony w systemie eSesja i zaakceptowany przez komisję 

merytoryczną. Przewodniczący zapytał, czy są uwagi i zapytania do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Rady A. Kubat wobec braku głosów poddał pod głosowanie ww. 

projekt uchwały. 

 

Rada Powiatu jednomyślnie 24 głosami „za” podjęła uchwałę Nr VI/46/2019 w 

sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji Programu współpracy Powiatu 

Częstochowskiego z organizacjami pozarządowymi prowadzącymi działalność w sferze 

pożytku publicznego w 2018 roku. Uchwała stanowi załącznik nr 13 do niniejszego 

protokołu.  

 

Przewodniczący Rady A. Kubat stwierdził podjęcie ww. uchwały.  

Wyniki głosowania imiennego w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji Programu 
współpracy Powiatu Częstochowskiego z organizacjami pozarządowymi prowadzącymi działalność w sferze pożytku 
publicznego w 2018 roku  
ZA: 24, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Lista imienna 

ZA (24) 
Całusińska Urszula 
Chudzik Mieczysław 

Dyner Grzegorz 

Dziura Marianna  
Goldsztajn Andrzej 

Janowski Maciej 
Jaruga Adam 

Jelonek Gwidon 

Kapica Katarzyna  
Kasiura Henryk  

Knysak Robert 

Kosielak Monika 

Kubat Andrzej 

Lara Bożena 

Łągiewka Elżbieta 
Maciążka Magdalena 

Markowski Adam 

Miarzyński Jan 
Morzyk Adam 

Palutek Ignacy 

Smela Krzysztof 
Tomza Danuta 

Wierzbińska Edyta 

Wochal Adam 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (1) 
Cierpiał Sebastian 

NIEOBECNI (0) 
 

 

Ad. 20 

Przewodniczący Rady A. Kubat poinformował, że projekt uchwały w sprawie 

określenia szczegółowych wymogów raportu o stanie Powiatu został udostępniony w 

systemie eSesja i zaakceptowany przez komisję merytoryczną. Przewodniczący zapytał, 

czy są uwagi i zapytania do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Rady A. Kubat wobec braku głosów poddał pod głosowanie ww. 

projekt uchwały. 
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Rada Powiatu jednomyślnie 24 głosami „za” podjęła uchwałę Nr VI/47/2019 w 

sprawie określenia szczegółowych wymogów raportu o stanie Powiatu. Uchwała 

stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu.  

 

Przewodniczący Rady A. Kubat stwierdził podjęcie ww. uchwały.  

Wyniki głosowania imiennego w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie określenia szczegółowych wymogów raportu o stanie 

Powiatu  

ZA: 24, Przeciw: 0, Wstrzymał się: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Lista imienna 

ZA (24) 

Całusińska Urszula 

Chudzik Mieczysław 

Dyner Grzegorz 
Dziura Marianna  

Goldsztajn Andrzej 

Janowski Maciej 
Jaruga Adam 

Jelonek Gwidon 

Kapica Katarzyna  

Kasiura Henryk  

Knysak Robert 

Kosielak Monika 
Kubat Andrzej 

Lara Bożena 

Łągiewka Elżbieta 
Maciążka Magdalena 

Markowski Adam 

Miarzyński Jan 
Morzyk Adam 

Palutek Ignacy 

Smela Krzysztof 
Tomza Danuta 

Wierzbińska Edyta 

Wochal Adam 

Przeciw (0) 

Wstrzymał się (0) 

BRAK GŁOSU (1) 

Cierpiał Sebastian 

NIEOBECNI (0) 

 

 

Ad. 21 

Przewodniczący Rady A. Kubat poinformował, że projekt uchwały w sprawie 

powierzenia Gminie Kłomnice zadania z zakresu zarządzania drogami publicznymi 

został udostępniony w systemie eSesja i zaakceptowany przez komisję merytoryczną. 

Przewodniczący zapytał, czy są uwagi i zapytania do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Rady A. Kubat wobec braku głosów poddał pod głosowanie ww. 

projekt uchwały. 

 

Rada Powiatu jednomyślnie 24 głosami „za” podjęła uchwałę Nr VI/48/2019 w 

sprawie powierzenia Gminie Kłomnice zadania z zakresu zarządzania drogami 

publicznymi. Uchwała stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu.  

 

Przewodniczący Rady A. Kubat stwierdził podjęcie ww. uchwały.  
 
Wyniki głosowania imiennego w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie powierzenia Gminie Kłomnice zadania z zakresu 
zarządzania drogami publicznymi  
ZA: 24, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
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Lista imienna 

ZA (24) 
Całusińska Urszula 

Chudzik Mieczysław 

Dyner Grzegorz 

Dziura Marianna  

Goldsztajn Andrzej 
Janowski Maciej 

Jaruga Adam 

Jelonek Gwidon 
Kapica Katarzyna  

Kasiura Henryk  
Knysak Robert 

Kosielak Monika 

Kubat Andrzej 
Lara Bożena 

Łągiewka Elżbieta 

Maciążka Magdalena 
Markowski Adam 

Miarzyński Jan 

Morzyk Adam 
Palutek Ignacy 

Smela Krzysztof 

Tomza Danuta 

Wierzbińska Edyta 

Wochal Adam 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (1) 
Cierpiał Sebastian 

NIEOBECNI (0) 

 

Ad. 22 

Przewodniczący Rady A. Kubat poinformował, że projekt uchwały zmieniającej 

uchwałę w sprawie ustalenia składu osobowego stałych komisji Rady Powiatu 

Częstochowskiego został udostępniony w systemie eSesja i zaakceptowany przez 

komisję merytoryczną. Zmian w składzie osobowym komisji dokonuje się na wniosek 

radnego Adama Wochala, który złożył stosowny akces do Komisji Infrastruktury, 

Rolnictwa i Ochrony Środowiska. Przewodniczący zapytał, czy są inne uwagi i 

propozycje do projektu uchwały. 

 

Radny R. Knysak w im. Klubu Radnych PiS zgłosił radną Elżbietę Łągiewkę do składu  

Komisji Infrastruktury, Rolnictwa i Ochrony Środowiska. 

 

Radna E. Łagiewka potwierdziła swój akces. 

 

Przewodniczący Rady A. Kubat wobec braku innych głosów poddał pod głosowanie 

ww. projekt uchwały uwzgledniający dopisanie do składu Komisji Infrastruktury, 

Rolnictwa i Ochrony Środowiska radnych: Elżbietę Łągiewkę i Adama Wochala. 

 

Rada Powiatu jednomyślnie 24 głosami „za” podjęła uchwałę Nr VI/49/2019 

zmieniającą uchwałę w sprawie ustalenia składu osobowego stałych komisji Rady 

Powiatu Częstochowskiego. Uchwała stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu.  

 

Przewodniczący Rady A. Kubat stwierdził podjęcie ww. uchwały.  

Wyniki głosowania imiennego w sprawie: Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia składu osobowego 
stałych komisji Rady Powiatu Częstochowskiego  
ZA: 24, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 



 16 
 

Lista imienna 

ZA (24) 
Całusińska Urszula 
Chudzik Mieczysław 

Dyner Grzegorz 

Dziura Marianna  
Goldsztajn Andrzej 

Janowski Maciej 

Jaruga Adam 
Jelonek Gwidon 

Kapica Katarzyna  

Kasiura Henryk  
Knysak Robert 

Kosielak Monika 

Kubat Andrzej 
Lara Bożena 

Łągiewka Elżbieta 

Maciążka Magdalena 
Markowski Adam 

Miarzyński Jan 

Morzyk Adam 
Palutek Ignacy 

Smela Krzysztof 

Tomza Danuta 
Wierzbińska Edyta 

Wochal Adam 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (1) 
Cierpiał Sebastian 

NIEOBECNI (0) 
 

Ad. 23 

Przewodniczący Rady A. Kubat poinformował, że sprawozdanie ”Ocena zasobów 

pomocy społecznej” zostało udostępnione w systemie eSesja i zaakceptowane przez 

komisję merytoryczną. Zapytał, czy są uwagi i zapytania do sprawozdania. 

 

Przewodniczący Rady A. Kubat wobec braku głosów poddał pod głosowanie ww. 

sprawozdanie. 

 

Rada Powiatu jednogłośnie 24 głosami „za” przyjęła ”Ocenę zasobów pomocy 

społecznej” stanowiącą załącznik nr 17 do niniejszego protokołu. 

Wyniki głosowania imiennego w sprawie: Ocena zasobów pomocy społecznej  
ZA: 24, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Lista imienna 

ZA (24) 

Całusińska Urszula 

Chudzik Mieczysław 

Dyner Grzegorz 
Dziura Marianna  

Goldsztajn Andrzej 

Janowski Maciej 

Jaruga Adam 

Jelonek Gwidon 

Kapica Katarzyna  
Kasiura Henryk  

Knysak Robert 

Kosielak Monika 
Kubat Andrzej 

Lara Bożena 

Łągiewka Elżbieta 
Maciążka Magdalena 

Markowski Adam 

Miarzyński Jan 
Morzyk Adam 

Palutek Ignacy 

Smela Krzysztof 
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Tomza Danuta 

Wierzbińska Edyta 

Wochal Adam 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (1) 

Cierpiał Sebastian 

NIEOBECNI (0) 

 

Ad. 24 

Przewodniczący Rady A. Kubat przedstawił korespondencję, która wpłynęła do 

Rady w okresie od ostatniej sesji tj. od 28 lutego 2019 roku. Informacja stanowi 

załącznik nr 18 do niniejszego protokołu. Korespondencja znajduje się do wglądu  

w Biurze Rady.  

 

Ad. 25 

Radna K. Kapica zgłosiła interpelację w sprawie remontu nawierzchni dróg 

powiatowych w miejscowościach gm. Rędziny: Kościelec ul. Mykanowska; Rudniki 

ul. Wojska Polskiego i ul. Mstowska; Konin ul. Kielecka zapraszając jednocześnie 

starostę i Komisję Infrastruktury na wizytację wymienionych odcinków. Interpelacja 

stanowi załącznik nr 19 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 26 

Przewodniczący Rady A. Kubat wobec wyczerpania porządku obrad o godz. 11:35 

zamknął obrady VI Sesji Rady Powiatu.    
 

Sesja była transmitowana i utrwalana za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. 

Nagrania obrad są udostępnione w BIP i na stronie internetowej powiatu. Płyta CD z 

nagraniem obrad stanowi załącznik nr 20 do niniejszego protokołu. 

 
 

Protokół sporządziła Iwona Ciniewska  


